

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週五晚間讀經聚會將交通「哥林多前書」第十二章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(聚會在梁弟兄家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會)
Friday night Bible study will be held at Timothy Liang's house, dinner served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m. English meeting will be at Louis Xu's house.
- 四、感謝神在 2004 年冬令會「起來，我們建造！」中祝福我們，願神保守我們繼續在祂的心意中往前建造。
We thank God's blessings for the 2004 Winter Conference. We pray that God will continue to lead us to build up His church.
- 五、我們將在本月三十日(主日)舉行福音聚會，將邀請陳碧秋姊妹作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held in the morning of January 30, Sunday. Sister Beatrice Chen will give testimony. Please pray for the meeting.
- 六、聖荷西基督徒聚會將在本週三有新會所的聽證會，請弟兄姊妹代禱。
There is a hearing regarding the new church building of San Jose Christian Assembly. Please pray for them.
- 七、請為東南亞海嘯災害禱告，並伸出援手。
Please pray and support for the people in South Asia suffered due to Tsunami disaster.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

| | | |
|-----------|---------------|-----------------------------------|
| 10:00a.m. | 擘餅聚會 福音班 | Breaking of Bread Gospel Class |
| 10:45a.m. | 信息聚會 兒童主日學 | Message Meeting Sunday School |

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

| | | |
|----------|-------|------------------|
| 7:30p.m. | 敬拜及代禱 | Worship and Pray |
|----------|-------|------------------|

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

| | | |
|----------|----|-------------------|
| 7:30p.m. | 聚會 | Worship and Study |
|----------|----|-------------------|

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873
Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"

二〇〇五年一月九日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 冷晶，呂兆慶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：呂兆慶(663) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：教會的建造

林前 3:9 因為我們是與 神同工的，你們是 神所耕種的田地、所建造的房屋。10 我照 神所給我的恩、好像一個聰明的工頭、立好了根基、有別人在上面建造，只是各人要謹慎怎樣在上面建造。11 因為那已經立好的根基、就是耶穌基督、此外沒有人能立別的根基。12 若有人用金、銀、寶石、草木、禾稽、在這根基上建造，13 各人的工程必然顯露，因為那日子要將他表明出來、有火發現，這火要試驗各人的工程怎樣。14 人在那根基上所建造的工程、若存得住、他就要得賞賜。15 人的工程若被燒了、他就要受虧損，自己卻要得救，雖然得救乃像從火裏經過的一樣。16 豈不知你們是 神的殿、 神的靈住在你們裏頭麼。

一、教會建造是 神最大的旨意

二、教會建造是仇敵最大的攻擊

三、教會建造必須是生命的建造

1. 惟有生命的建造才能滿足 神

2. 惟有生命的建造才能勝過仇敵

四、「施工中」-雖不完美卻是寶貴

January 9, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Larry Leu
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Larry Leu; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: The Building Up of Church

1Co 3:9 For we are God's fellow workers; you are God's field, God's building. 10 By the grace God has given me, I laid a foundation as an expert builder, and someone else is building on it. But each one should be careful how he builds. 11 For no one can lay any foundation other than the one already laid, which is Jesus Christ. 12 If any man builds on this foundation using gold, silver, costly stones, wood, hay or straw, 13 his work will be shown for what it is, because the Day will bring it to light. It will be revealed with fire, and the fire will test the quality of each man's work. 14 If what he has built survives, he will receive his reward. 15 If it is burned up, he will suffer loss; he himself will be saved, but only as one escaping through the flames. 16 Don't you know that you yourselves are God's temple and that God's Spirit lives in you?

1. Building Church is God's greatest purpose

2. Building Church is Satan's greatest attack target

3. Church must be build with life

a. Only built with life can satisfy God

b. Only built with life can overcome Enemy

4. "Under Construction" status – Not perfect, but precious